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Zwaagdijk-Oost, 7 december 2023 

 

 

Betreft: ontsluitingsweg richting de Noorderboekert Zwaagdijk-Oost 

 

Geachte College, Commissie- en Raadsleden van de gemeente Medemblik, 

N.a.v. de beantwoording van het college Commissievragen GB raadscie. 7-12 agendapunt 8.1 
Raadsvoorstel Maatregelenplan GVVP 2023 vraag #5 over ontsluitingsweg richting de Noorderboekert 
parallel aan de Westfrisiaweg wil de Dorpsraad Zwaagdijk-Oost het volgende opmerken. 
 
Het college stelt in deze beantwoording dat uitbreiding van de rotonde op dit moment vanuit de 
Provincie niet wenselijk is en zal ook niet de gewenste resultaat opleveren door o.a. het sluipverkeer. 
Er wordt gekeken naar alternatieve oplossingen. Eén van deze oplossingen is een ontsluitingsweg 
richting de Noorderboekert. 
 
De Dorpsraad Zwaagdijk-Oost is faliekant tegen deze optie. Hiermee lost u namelijk het probleem van 
het sluipverkeer niet op. Het sluipverkeer wordt veroorzaakt door forensen die ’s middags de afslag 
WFO nemen richting Wervershoof via de Tolweg en via de Veenakkers richting Andijk. En ’s ochtends 
natuurlijk exact andersom. 
 
Reeds in 2021 is ditzelfde onderwerk ook behandeld. Toen hebben we als Dorpsraad Zwaagdijk-Oost 
gesteld (en staan hier nog steeds achter): 

• Aangezien de wegbeheerder (provincie) toen meldde dat de verkeersafwikkeling op de 
rotonde geen aanleiding gaf om de huidige rotonde aan te passen en dit ook op telgegevens 
van de provincie en gemeente wordt gebaseerd, zie wij geen enkele noodzaak voor een 
tweede ontsluitingsweg richting de Noorderboekert. 

• De aanleg van een tweede ontsluitingsweg richting de Noorderboekert zou wellicht aanleiding 
kunnen geven (de weg vrijmaken) het WFO terrein in westelijke richting te laten groeien en is 
iets waar we faliekant tegenstander van zijn. Respecteer het besluit ooit genomen door de 
Gemeente Wervershoof om niet verder uit te breiden. Dit wordt breed gesteund door de 
inwoners van Zwaagdijk-Oost. 

• Gebaseerd op bevindingen van personen die op WFO werken, krijgt De Dorpsraad altijd te 
horen dat het misschien een uurtje druk is bij de rotonde. Voor de rest van de dag is het prima 
te doen. 

 
Hier willen we aan toevoegen, dat volgens onze redenering het aantal vrachtwagen-bewegingen 
enorm moet zijn afgenomen sinds het vertrek van VSDV naar Zwaag (oud LIDL-distributiecentrum). 
De noodzaak voor een extra ontsluiting is er wat ons betreft niet. Zoals al gememoreerd, dit lost ook 
het sluiperverkeer niet op.  
Zou je dan toch wat willen doen, dan willen we als simpele oplossing opperen dat je wellicht de paar 
honderd meter vanaf de WFO-rotonde richting afslag Westfrisiaweg-west de weg 2-baans kunt maken 
(dus aan de westkant van de N240), dan kan men gelijk vanaf de rotonde op de rechterbaan rijden 
richting A7.  
 
Wij doen een dringend beroep op het college, commissie- en raadsleden hiermee rekening te willen 
houden. 
 
Hoogachtend, 
Dorpsraad Zwaagdijk-Oost 
 


